

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2440  
31 May 1965

Limited Distribution

---

Original: English

AGREEMENT CONCERNING AUTOMOTIVE PRODUCTS BETWEEN  
THE GOVERNMENT OF THE UNITED STATES OF AMERICA  
AND THE GOVERNMENT OF CANADA

Communication from the United States

The following communication has been received from the delegation of the United States:

"During the March meeting of the Working Party on the Canada/United States Agreement on Automotive Products the United States representative offered to provide certain additional information to the CONTRACTING PARTIES. Accordingly, I am forwarding herewith ninety copies of a document prepared for the Ways and Means Committee of the House of Representatives which contains the text of the bill introduced to implement the Agreement. The same document also contains on pages 28 and 29 details which were requested by some members of the Working Party on the tariff categories covered."

One copy of the above-mentioned document is distributed to each contracting party.

---

ACCORD ENTRE LE GOUVERNEMENT CANADIEN ET LE GOUVERNEMENT  
DES ETATS-UNIS CONCERNANT LES PRODUITS DE  
L'INDUSTRIE AUTOMOBILE

Communication des Etats-Unis

La délégation des Etats-Unis a remis au secrétariat la communication suivante:

"Au cours de la réunion qu'a tenue en mars le Groupe de travail de l'accord entre le gouvernement canadien et le gouvernement des Etats-Unis concernant les produits de l'industrie automobile, le représentant des Etats-Unis a offert de fournir aux PARTIES CONTRACTANTES certains renseignements complémentaires. En conséquence, je joins à la présente communication quatre-vingt-dix exemplaires d'un document, établi à l'intention de la Commission du budget de la Chambre des représentants, où figure le texte du projet de loi déposé pour la mise en oeuvre de l'accord. Le même document contient également, aux pages 28 et 29, les renseignements demandés par certains membres du Groupe de travail au sujet des catégories tarifaires visées."

Un exemplaire du document susmentionné est remis à chaque partie contractante.